

**Conselleria de Justícia,
Interior i Administració Pública**

RESOLUCIÓ de 13 de gener de 2021, de la Direcció General de Funció Pública, per la qual se citen les persones interessades en el procediment abreujat número 000418/2020, del Jutjat Contenciós Administratiu número 7 de València, a comparèixer en la via jurisdiccional. [2021/322]

El Jutjat Contenciós Administratiu número 7 de València ha ordenat la pràctica de la citació de les persones terceres interessades, relativa al recurs contenciós administratiu esmentat en la capçalera, per la qual cosa es notifica mitjançant la publicació d'aquesta resolució en el *Diari Oficial de la Generalitat Valenciana*.

Recurrent: Inmaculada Segura Belenguer

Assumpte: recurs contenciós administratiu contra la desestimació presumpta per silenci administratiu del recurs de reposició interposat contra la desestimació de la sol·licitud de reconeixement de vulneració de la temporalitat i drets inherents a aquesta declaració.

Referència del tribunal: procediment abreujat 418/2020

D'acord amb el que preveu l'article 49 de la Llei 29/1998, de 13 de juliol, de la jurisdicció contenciosa administrativa, se citen les persones interessades en el procediment descrit, a fi que puguen personar-se en les actuacions, en el termini de nou dies, si ho consideren convenient. No obstant això, es fa constar que la Generalitat, representada pels lletrats de l'Advocacia General, compareix en aquest recurs en defensa del manteniment de la resolució objecte de recurs.

València, 13 de gener de 2021.– El director general de Funció Pública: David Alfonso Jarque.

**Conselleria de Justicia,
Interior y Administración Pública**

RESOLUCIÓN de 13 de enero de 2021, de la Dirección General de Función Pública, por la que se emplaza a las personas interesadas en el procedimiento abreviado número 418/2020, del Juzgado de lo Contencioso Administrativo número 7 de Valencia, a comparecer en la vía jurisdiccional. [2021/322]

El Juzgado de lo Contencioso Administrativo número 7 de València ha ordenado la práctica de emplazamiento de las personas terceras interesadas, relativo al recurso contencioso administrativo referenciado en la cabecera, por lo que se procede a la notificación mediante la publicación del mismo en el *Diari Oficial de la Generalitat Valenciana*.

Recurrente: Inmaculada Segura Belenguer

Asunto: recurso contencioso administrativo contra la desestimación presunta por silencio administrativo del recurso de reposición interpuesto contra desestimación de la solicitud de reconocimiento de vulneración de la temporalidad y derechos inherentes a tal declaración.

Referencia del tribunal: procedimiento abreviado 418/2020.

De acuerdo con lo previsto en el artículo 49 de la Ley 29/1998, de 13 de julio, de la jurisdicción contencioso-administrativa, se emplaza a las personas interesadas en el procedimiento descrito, al objeto de que puedan personarse en los autos, en el plazo de nueve días, si lo estiman conveniente. No obstante, se hace constar que la Generalitat, representada por los letrados de la Abogacía General, comparece en el presente recurso en defensa del mantenimiento de la resolución recurrida.

València, 13 de enero de 2021.– El director general de Función Pública: David Alfonso Jarque.